
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 207 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares 

foreløbigt.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra May-Britt Kattrup (LA). 

 

Spørgsmål nr. 207:  

”Kan ministeren, i lyset af foromtalen af TV2-dokumentaren "Patienten der fik nok" 

oplyse, hvor omfattende problemet med patienter, der er i konsultation på gange og i 

offentlige rum, er?” 

 

Svar: 

Jeg har bedt Danske Regioner om at bidrage med oplysninger til besvarelsen, og jeg 

forventer på denne baggrund at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo novem-

ber 2015. 
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